
Hejsan svejsan!Hejsan svejsan!

Idag känner jag mig lite ledsen och vill prata med er om en händelse  
som jag var med om nyligen. Jag försökte komma in i tågkupén, men  
tyvärr fick jag inte lov att gå in eftersom min päls var blöt och då  
skakade jag av mig, för jag ville ju också åka med och få plats i värmen. 
Men då fick jag skäll. Jag råkade tydligen skvätta ned konduktören.  
Det kändes verkligen orättvist och inte alls bra. Vet ni hur det känns?  
Det kan kännas som att ha ett stort svart moln över huvudet istället  
för en vacker fjäril som fladdrar glatt omkring. 

Orättvisor kan verkligen påverka oss på olika sätt och göra att vi  
känner oss ledsna och oroliga. Men vet ni vad som är bra? FN jobbar hårt 
för att alla barn runt om i världen ska behandlas rättvist och lika bra.  
De har till och med skapat särskilda rättigheter för barn som kallas  
Barn konventionen, där det står tydligt att alla barn har rätt till samma  
möjligheter och behandling. Det är verkligen jätteviktigt, eller hur?

Vi vill ju alla ha det bra och känna oss trygga! Tänk er ett samhälle  
där alla känner sig rättvist behandlade, där alla har samma möjligheter  
och rättigheter. Då skulle det vara mycket snällare, hjälpsammare,  
starkare och tryggare för alla.

Vi behöver verkligen bli bättre på att förstå  
varandra och “snälltolka” varandra, precis som  
ett filter som hjälper oss att se det positiva  
istället för det negativa. Jag tänker att ni skulle  
kunna träna på att skapa den där härliga  
må-bra-känslan tillsammans i klassrummet.  
Jag brukar till exempel försöka träna på att vara  
snäll och hjälpsam mot alla jag möter, även om de är  
annorlunda än mig. Det kan vara en riktig utmaning  
ibland, men det är värt det! 

Jag är jättespänd på att höra vad ni tänker om det här! 
Har ni några idéer eller förslag?


